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Z Á P I S   č. 6/2019 

ze zasedání  zastupitelstva města  dne 3. 7. 2019 
 

 

 

Přítomni:     Ing. P. Bartoš, MBA, Bc. J. Sochor,  H. Bartíková,  

                    Ing. Z. Bělohradská, Ing. P. Pelešková, Ing. P. Kosík, 

                    Doc. Ing. V. Penížek, Ph.D.,  O. Mračková,  L. Reichel,  Ing. R. Šebl, 

                    Ing. M. Coufal, Ing. V. Urbánek, JUDr. J. Márová,  I. Ptáčková,  

                    PhDr. P. Schönfeld 

 

Omluveni:    

 

 

Nepřítomni:  

  

 

Zapisovatel:    Ing. Roman Dědič 

 

 

Zahájení   
 

Zasedání zastupitelstva města zahájil místostarosta v 18.00 hodin. Přivítal přítomné a 

konstatoval, že je přítomno 15  členů zastupitelstva.  
 

 

Slib zastupitele 
 

Dne 27. 6. 2019 podal písemnou rezignaci zastupitel František Hudek. 

 

Starosta města v souladu se zákonem č. 491/2001Sb ve znění pozdějších předpisů předal 

osvědčení o vzniku mandátu zastupitele města Libčice nad Vltavou Günteru Bittengelovi, 

který na funkci zastupitele rezignoval. Starosta města předal osvědčení Ing. Petru Kosíkovi, 

který kandidaturu přijal.  

 
Starosta v souladu s § 69 odst. 2 zákona o obcích vyzval nového člena zastupitelstva pana  

Ing. Petra Kosíka ke složení slibu. Před složením slibu předsedající upozornil, že odmítnutí 

složit slib nebo složení slibu s výhradou má za následek zánik mandátu (§ 55 zákona č. 

491/2001 Sb., o volbách do zastupitelstev obcí a o změně některých zákonů, v platném znění). 

 

Složení slibu proběhlo tak, že předsedající přečetl slib stanovený v § 69 odst. 2 zákona o 

obcích „Slibuji věrnost České republice. Slibuji na svou čest a svědomí, že svoji funkci budu 

vykonávat svědomitě, v zájmu města a jeho občanů a řídit se Ústavou a zákony České 

republiky.“ a vyzval ke složení slibu pronesením slova „slibuji“ a k podpisu na připraveném 

archu. 

 

Pan Petr Kosík složil slib bez výhrad 
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Volba pracovních orgánů 
 

Místostarosta navrhl následující složení pracovních orgánů: 

 

zapisovatel:  Ing. Roman Dědič 

 

návrhová komise:   

 

Místostarosta navrhl: O. Mračková, Ing. V. Urbánek 

 

Ing. R. Šebl navrhl: Ing. P. Pelešková 

 

 

Hlasování: 

 

pro                15       Ing. P. Bartoš, MBA, Doc. Ing. V. Penížek, Ph.D., H. Bartíková, 

                                   Ing. Z. Bělohradská, Ing. P. Kosík, O. Mračková, L. Reichel, 

                                   Ing. V. Urbánek, Ing. P. Pelešková, Ing. M. Coufal,  I. Ptáčková, 

                                   JUDr. J. Márová, PhDr. P. Schönfeld, Ing. R. Šebl, Bc. J. Sochor 

 

proti                0                                 

 

zdržel se          0 

 

Návrh byl přijat 

 

 

 

Ověřovatelé zápisu:      

 

Místostarosta navrhl: L. Reichel, Ing. Z. Bělohradská 

 

Ing. P. Pelešková navrhla: I. Ptáčková 

 

 

Hlasování: 

 

pro                15       Ing. P. Bartoš, MBA, Doc. Ing. V. Penížek, Ph.D., H. Bartíková, 

                                   Ing. Z. Bělohradská, Ing. P. Kosík, O. Mračková, L. Reichel, 

                                   Ing. V. Urbánek, Ing. P. Pelešková, Ing. M. Coufal,  I. Ptáčková, 

                                   JUDr. J. Márová, PhDr. P. Schönfeld, Ing. R. Šebl, Bc. J. Sochor 

 

proti               0                                  

 

zdržel se          

 

Návrh byl přijat 
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Volba pracovních orgánů byla schválena. 

 

Připomínky k zápisu č. 5/2019  
 

 

Ing. P. Pelešková podává námitku: 

 

V záznamu diskuse v bodě č. 10 Různé je zkreslena diskuse týkající se sporu ohledně 

zveřejnění článku Ing. Peleškové v červencových Libčických novinách. Ing. Pelešková se 

důrazně ohrazuje proti výslednému textu v zápise z jednání ZM č. 5, protože je zde uvedena 

pouze interpretace jejího článku jako textu psaného za Výbor rozvoje města. Tento článek 

však Ing. Pelešková psala jako zastupitelka za LOS s funkcí předsedkyně VRM, v žádném 

případě však jej nepsala v zastoupení ostatních členů VRM. 

Protože nebyl článek napsán za VRM, Ing. Pelešková požaduje uvést její původní vyjádření, 

které zmínila během diskuse, a které bylo ověřovatelkou zápisu Ilonou Ptáčkovou navrhováno 

ve zkrácené formě jako doplnění zápisu a to ve znění: 

"Dalším tématem byl článek Ing. Peleškové zaslaný do červencových Libčických novin, s 

nímž starosta a místostarosta vyjádřili nesouhlas poté, co o něm byli informováni 

šéfredaktorkou LN. Šéfredaktorka na základě tohoto nesouhlasu nechtěla článek týkající se 

činnosti Výboru rozvoje města uveřejnit." 

 

 

Hlasování o schválení zápisu s námitkou Ing. P. Peleškové: 

 

pro                7       Ing. P. Pelešková, Ing. M. Coufal,  I. Ptáčková, 

                                   JUDr. J. Márová, PhDr. P. Schönfeld, Ing. R. Šebl, Bc. J. Sochor 

 

proti              7           Ing. P. Bartoš, MBA, Doc. Ing. V. Penížek, Ph.D., H. Bartíková, 

                                   Ing. Z. Bělohradská, Ing. P. Kosík, O. Mračková, L. Reichel,                                    

 

zdržel se        1         Ing. V. Urbánek,                         

 

Návrh nebyl přijat 

 

 

Zápis ze ZM č. 5/2019 je schválen v původním znění. 

 

 

 

 

 

Návrh programu jednání: 

 

1. Smlouva o spolupráci se společností Skanska Reality a.s.  

 

Doplnění programu jednání: Nikdo v řádném termínu nepodal návrh na doplnění programu 

jednání. 

 

Místostarosta navrhl jako procesní bod předřadit volbu člena rady města. 
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Ing. P. Pelešková se vyjádřila k volbě rady města, s tím, že nebyla s opozicí projednána.  

 

PhDr. P. Schönfeld navrhl odložit program jednání do doby, něž  bod Skanska projedná nová 

rada města a protinávrh: program jednání s jediným bodem-volba rady města  

 

Hlasování o protinávrhu : 

 

pro                   6         Ing. P. Pelešková, Ing. M. Coufal,  I. Ptáčková, 

                                   JUDr. J. Márová, PhDr. P. Schönfeld, Ing. R. Šebl,  

  

  

proti                 8         Ing. P. Bartoš, MBA, Doc. Ing. V. Penížek, Ph.D., H. Bartíková, 

                                   Ing. Z. Bělohradská, Ing. P. Kosík, O. Mračková, L. Reichel, 

                                   Ing. V. Urbánek                           

 

zdržel se          1         Bc. J. Sochor 

 

Návrh nebyl přijat. 

 

 

Hlasování o programu jednání: 

 

1. Volba člena rady města 

2. Smlouva o spolupráci se společností Skanska Reality a.s.  

 

Hlasování: 

 

pro                8       Ing. P. Bartoš, MBA, Doc. Ing. V. Penížek, Ph.D., H. Bartíková, 

                                   Ing. Z. Bělohradská, Ing. P. Kosík, O. Mračková, L. Reichel, 

                                   Ing. V. Urbánek,  

 

proti               4          JUDr. J. Márová, PhDr. P. Schönfeld, Ing. R. Šebl, Bc. J. Sochor 

 

                            

 

zdržel se         3        Ing. P. Pelešková, Ing. M. Coufal,  I. Ptáčková, 

 

 

Návrh byl přijat 

 

 
Program jednání byl schválen 

 

 

Bod č. 1 – Volba člena rady města  

 
Starosta z důvodu odstoupení F. Hudka z postu zastupitele, tedy i radního, navrhl doplnit na 

místo člena rady města Ing. P. Kosíka. 

PhDr. Schönfeld navrhl, aby se o volbě radního jednalo až na jednání řádného zastupitelstva 
Ing. M. Coufal podal protinávrh na obsazení místa radní Ing. P. Peleškovou. 
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pro                   6         Ing. P. Pelešková, Ing. M. Coufal,  I. Ptáčková, 

                                   JUDr. J. Márová, PhDr. P. Schönfeld, Ing. R. Šebl,  

  

  

proti                 8         Ing. P. Bartoš, MBA, Doc. Ing. V. Penížek, Ph.D., H. Bartíková, 

                                   Ing. Z. Bělohradská, Ing. P. Kosík, O. Mračková, L. Reichel, 

                                   Ing. V. Urbánek                           

 

zdržel se          1         Bc. J. Sochor 

 

Toto usnesení nebylo přijato. 

 
 

Usnesení č. 1/6-2019 z 6. zasedání zastupitelstva města Libčice nad Vltavou konaného 

dne 3. 7. 2019 

 
Zastupitelstvo města schvaluje volbu člena rady města, kterým se stává Ing. P.Kosík.  

 
Hlasování: 

 

pro                8       Ing. P. Bartoš, MBA, Doc. Ing. V. Penížek, Ph.D., H. Bartíková, 

                                   Ing. Z. Bělohradská, Ing. P. Kosík, O. Mračková, L. Reichel, 

                                   Ing. V. Urbánek,  

 

proti              6           Ing. P. Pelešková, Ing. M. Coufal,  I. Ptáčková, 

                                   JUDr. J. Márová, PhDr. P. Schönfeld, Ing. R. Šebl,  

                        

 

zdržel se        1           Bc. J. Sochor 

 

 

Toto usnesení bylo přijato. 

 
Starosta se omluvil z rodinných důvodů, přítomno 14 zastupitelů. 

 

Bod č. 2 - Smlouva o spolupráci se společností Skanska Reality a.s.  

 
Usnesení rady města č. 11/12-2019: 

 

Usnesení: Rada města předkládá zastupitelstvu města smlouvu o spolupráci se společností 

Skanska reality a.s., Křižíkova 682/34a, 186 00 Praha 8 -Karlín v rámci I: etapy výstavby 

Park Cihelka Libčice, s dobrovolným finančním příspěvkem na rozvoj infrastruktury města. 

Rada města doporučuje souhlasit s částkou příspěvku ve výši 650,-Kč/1m2 čisté bytové 

plochy. Stanovisko VRM bude předloženo na jednání ZM, body 7 a 8 čl. III, navržené 

v poslední fázi jednání Skanskou budou předmětem diskuse.  
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Smlouva se společností Skanska reality a.s. byla posouzena kvalifikovanou právní kanceláří, 

projednána na pracovním jednání ZM, a po řešení sporných bodů opět posouzena právní 

kanceláří.  

  

Ing. P. Pelešková přednesla stanovisko výboru rozvoje města a sdělila jednomyslné odmítavé 

stanovisko o fixaci příspěvku, dále zdůraznila problematiku financování potřebné 

infrastruktury s dopadem na kvalitu života obyvatel města. 

PhDr. P. Schönfeld apeloval na zastupitele, aby si uvědomili, že to co schválí vytvoří závazek 

pro další zastupitelstva a navrhl projednat smlouvu bod po bodu. Dále proběhla velice obsáhlá 

diskuse zastupitelů, zejména na téma výše příspěvku. Stanovisko sdělili i zástupci Skansky, 

za veřejnost se vyjádřil pan Menšík a pan Táčner. 

Ing. M. Coufal sdělil, že nesouhlasí s bodem č. 4, čl. III. smlouvy. 

Bc. J. sochor se dotázal, zda není někdo ze zastupitelů ve střetu zájmů. 

Ing. V. Urbánek sdělil, že není.   

 

Dostavil se starosta, přítomno 15 zastupitelů. 

 

Hlasování o protinávrhu PhDr. P. Schönfelda, smlouvu neuzavírat a pokračovat v jednání. 

 

 

pro                   2          JUDr. J. Márová, PhDr. P. Schönfeld,  

  

proti                9         Ing. P. Bartoš, MBA, Doc. Ing. V. Penížek, Ph.D., H. Bartíková, 

                                   Ing. Z. Bělohradská, Ing. P. Kosík, O. Mračková, L. Reichel, 

                                   Ing. V. Urbánek, Ing. R. Šebl, 

                          

 

zdržel se          4        Ing. P. Pelešková, Ing. M. Coufal,  I. Ptáčková,  Bc. J. Sochor 

 

Toto usnesení nebylo přijato. 

 

 

Hlasování o protinávrhu s vypuštěním bodů č. 7 a 8, čl. III. a s cenou 1 000,-Kč.  : 

 

pro                   7         Ing. P. Pelešková, Ing. M. Coufal,  I. Ptáčková, 

                                   JUDr. J. Márová, PhDr. P. Schönfeld, Ing. R. Šebl, Bc. J. Sochor 

  

  

proti                 8         Ing. P. Bartoš, MBA, Doc. Ing. V. Penížek, Ph.D., H. Bartíková, 

                                   Ing. Z. Bělohradská, Ing. P. Kosík, O. Mračková, L. Reichel, 

                                   Ing. V. Urbánek                           

 

zdržel se          0          

 

Toto usnesení nebylo přijato. 

 

 

Hlasování o původním návrhu doporučeném radou města s vypuštěním bodů č. 7 a 8, čl. III. 
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Usnesení č. 2/6-2019 z 6. zasedání zastupitelstva města Libčice nad Vltavou konaného 

dne 3. 7. 2019 

 

Zastupitelstvo města souhlasí s uzavřením smlouvy o spolupráci se společností Skanska 

reality a.s., Křižíkova 682/34a, 186 00 Praha 8 -Karlín v rámci I: etapy výstavby Park Cihelka 

Libčice, v předloženém znění po vypuštění bodů 7 a 8 v článku III., s finančním příspěvkem 

na rozvoj infrastruktury města ve výši 650,- Kč/m2 čisté bytové plochy.  

 
Hlasování: 

 

pro                8       Ing. P. Bartoš, MBA, Doc. Ing. V. Penížek, Ph.D., H. Bartíková, 

                                   Ing. Z. Bělohradská, Ing. P. Kosík, O. Mračková, L. Reichel, 

                                   Ing. V. Urbánek,  

 

proti              5           Ing. P. Pelešková, Ing. M. Coufal,  I. Ptáčková, 

                                   JUDr. J. Márová, , Ing. R. Šebl,  

                        

 

zdržel se        2           Bc. J. Sochor, PhDr. P. Schönfeld 

 

 

Toto usnesení bylo přijato. 
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Místostarosta skončil jednání v 19. 40  hodin. 

 

 

 

 

 

V Libčicích n/Vlt. 3. 7. 2019 

 

 

Zapsal: Ing. R. Dědič   4. 7. 2019                         

 

 

Ověřovatelé: L. Reichel, 

 

 

 

                                                                                                        Ing. Z. Bělohradská 

 

 

 

                                                                                                        I. Ptáčková 

 

 

 

 

 

 

 

                                                                                                                                                                             

 

Ing. Pavel Bartoš, MBA                                                         Doc. Ing. Vít Penížek, Ph.D. 

            starosta                                                                                 místostarosta                                                                                                            
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